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انگارنهانگارطلاگرفتهایم
تسنیم: قهرمــان وزن ۶۳ کــــیلوگرم 
کشتی فرنگی جهـــان تاکید کرد که از سوی 
مسئولان شهری و استانی هیچ تقدیری از 
او و برادران گرایی بـــه عمل نیامده است. 
میثم دلخانی در خصوص اینـکه آیا مسئولان 
استانی بــــه اندازه مدال طــــلایش از وی 
تقدیــــــر کرده اند؟، اظهارداشــــــت: در 
شیراز هیچ تقدیری از ما نشده، نه من و نه رضا و 
علی گـــرایی. انــــــگارنه انگار کــــه جزو 
این استان هستیم. شهردای و اعضای شورای 
شهر آمدند، عکس گرفتند و رفتند، دیگر هیچ 
خبـــری نشد. وی ادامــــه داد: ظاهرا اصلا 
جزو این استان حساب نمی شویم. وقتی با 
باخت از جهانی برگشتم وضعیت همین بود 
و حالا هم که طلای جهانی گرفته ام، با من 
مثل همان روزی که باخته بودم برخورد شد. 
انگارنه انگار که طلا گرفته ایم. اصلا برای شان 
باز دم فدراسیون کشتـــی  نیست.  مهم 
گرم که ترتیبی داد از ســـوی چند ارگان از 
ملی پوشان تقدیر شد، از شهر خودمان که هیچ 

تقدیری ندیدیم.

خارجازمستطیلسبز

طلسمتاریخیمدالبوکسشکست
دانیال شـه بخش با بــرتری در مــــرحله 
یک چهارم نــهایی مسابقات بوکس قهرمانی 
جهان، ضمـن صعود به دیدار نیمه نهایی موفق 
به تاریخ سازی و قطعی کردن نخستین مدال 
جهانی بوکـس ایران شد. رقابــت های بوکس 
قهرمانی جهان در بلگراد پـایتخت صربستان 
آغاز شده است و تا 15 آبان ادامه دارد. دانیال 
شه بخش بوکسور سطح بالای ایران در جـــمع 
هشت نفر با ادگاراس اسکوردیلیس از لیتوانی 
مبارزه کرد و سزاوارانه در هر سه راند به پیروزی 
رسید و نام خود را در تـــــاریخ بوکس ایران 
جاودانـــه کرد. شـــه بخش با برتری در این 
دیدار نخستین مدال تاریخ بوکس ایران در 

میدان جهانی را کسب کرد.  

دیـــدگــاه

متاسفانه در این سال ها عمر مدیریت در استقلال خیلی 
بلند نیست و مدیرعامل نمی تواند وعده های خود را به مرحله 
اجرا بگذارد. درست کردن باشگاه امر مهمی به شمار می رود 
و این کار برای استقلال از پرسپولیس راحت تر است چون 
عقبه بیشتری دارد. عمر استقلال ۷۶ است و پرسپولیس 5۸ 
سال دارد. البته هر دو می توانند باشگاه شوند و در این میان 
مساله قابل اهمیت تعهدهای داده شده است. حرف های 
زیادی زده شده و هرگز به مرحله عمل نرسیده است. دلیل 
مهم در این رابطه هم زمان کوتاه مدیرعاملی در این دو 
باشگاه است. اگر برتری های این دو تیم مقابل رقبا متوقف 
شود مشکلات زیادی برای آنها رخ می دهد. پیش از این در 
زمان پیروزی ها، مدیرانی که در استقلال و پرسپولیس حضور 
داشتند وعده های زیادی می دادند اما با رخ دادن شکست ها 
و حواشی پس از ناکامی ها، بسیاری از حرف های مطرح شده 
فراموش می شد. انتقاد زمانی شرعی و قانونی است که در برد 
و باخت مواضع کادر مدیریتی تغییر نکند. در حال حاضر هم 
وعده های شیرینی داده شده اما تا زمانی که 5۰ درصد از آنها 
عملی نشود امکان اعتماد به چنین صحبت هایی وجود ندارد. 
فراموش نکنیم تغییرات مدیرعامل در استقلال و پرسپولیس 
زیاد است و ربطی هم به نتایج دو تیم ندارد. پرسپولیس در 
پنج فصل اخیر قهرمان لیگ برتر شده ولی مدیرعامل این 
باشگاه متغیر بوده است. وعده های متعددی برای واگذاری 
سهام دو باشگاه داده شده اما به مرحله عمل نمی رسد. زمانی 
عنوان شده بود ۴۹ درصد از سهام استقلال و پرسپولیس از 
طریق بورس واگذار می شود و 51 درصد هم در اختیار بخش 
خصوصی قرار می گیرد اما هر دو باشگاه زیان ده تشخیص 
داده شدند و قرار بر واگذاری از طریق فرابورس مطرح شد. 
این شیوه واگذاری هم به مرحله اجرا نرسید. آنچه مسلم است 
سرخابی ها نمی توانند یک مالک داشته باشند و باید میان 
عده ای تقسیم شود تا پس از خصوصی سازی شاهد سرنگونی 
دو باشگاه نباشیم. خصولتی سازی هم نباید انجام شود چون 
شرایط عوض نخواهد شد. در امارات تمامی باشگاه ها به ظاهر 
خصوصی شده اند اما در واقع دولتی هستند و مدیران آنها 
شیوخی علاقه مند به تیم های باشگاه خود هستند. در ایران 
هم باید واگذاری بر اساس شرایط قانونی و عرفی کشور انجام 
شود. کمتر پیش آمده در دنیا باشگاهی داشته باشیم زیان ده 
باشند اما این موضوع در سرخابی که روزی هم ۷۰ میلیون 
هوادار دارند،   دیده می شود. دلیل این موضوع به صندلی 
لرزان مدیرعامل باز می گردد. ثبات مدیریتی وجود ندارد 
و مدیرعامل برای آنکه عمر مدیریت بیشتری داشته باشد 
هزینه های زیادی را متقبل می شود و چون مدتی بعد هم 
نباید پاسخگو باشد، نگرانی در این رابطه ندارد. از سویی دیگر 
سرخابی را باشگاه هایی که زیان ده هستند به سازمان امور 
مالیاتی معرفی نمی کنند و در این سال ها بدهی های مالیاتی 
هنگفتی برای آنها ایجاد شده است. در چنین شرایطی نباید 
هم انتظار داشت استقلال و پرسپولیس برای واگذاری 
آمادگی داشته باشند چون دردسرهای زیادی پیرامون این 

دو باشگاه وجود دارد.

دلیلزیاندهبودنسرخابیها جواد زرینچه پیشکسوت استقلال می گوید 
با وجود عملکردی که آنها در نقل وانتقالات و 
پیش از شروع فصل داشته اند در حال حاضر به 
زمان بیشتر نیاز دارند تــــا رفــته  رفته به اوج 

آمادگی برسند.
 عملکرد استقلال در هفته های ابتدایی 

لیگ برتر را چطور ارزیابی می کنید؟
استقــلال بـــرای رسیـــدن بــه هماهنگی 
بیشتر به زمان نیاز دارد و در صورت حفاظت 
از داشته هایش از این هم بهتر می شود. در 
بازی های ابتدایی لیگ تیم ها از هم شناخت 
ندارند از این رو بازی ها بسیار سخت است. 
امیـــدوارم در ادامــه بــا توجه به توانایی های 
بازیکنان، تیم به هماهنگی بیشــتری رسیده و 

شاهد عملکرد بهتری باشیم.
 به گواه کارشناسان جای خالی یک 

بازیساز هنوز حس می شود.
من هم چنین عقیده ای دارم. جای خالی یک 
بازیساز هنوز حس می شود. وقتی علی کریمی از 
استقلال جدا شد بار ها عنوان کردم به بازیکنی 
در سطح او نیاز داریم. استقلال به بازیکنی نیاز 

دارد که کنترل بازی را در اختیار بگیرد.  
 تیم در 3 بازی شکست ناپذیر بوده 

است.
استقلال نشان داد در حال پیشرفت است. 
هرچه می گذرد تیم ها به شناخت خوبی از خود و 
رقبا می رسند و همین باعث می شود که روند رو 
به رشدی داشته باشند. بازیکنان نسبت به هفته 
اول هماهنگ تر شدند. من توقع نداشتم این 
تیم مقابل تیم هوادار به آن شکل بازی کند، اما 
می بینم که عملکردش نسبت به هفته اول بهتر 
شده و امیدوارم با اضافه شدن نفرات جدید بهتر 
از این هم بشود. برد در سه بازی متوالی نشانه 

خوبی است.
 عملکرد یامگا را چطور دیدید؟

استقلال می تواند از این بازیکن در چند پست 
به خاطر سرعت و هوش بالایش استفاده کند. او 
در گلزنی شم بالایی دارد، برای خود موقعیت 
می ســـازد و به لحاظ بدنـــی عالی است. او با 
سرعتی که داشت دفاع حریف را جا می گذاشت. 
حرکاتش عالی و حساب شده است و باید از او 

محافظت کنیم.
 ظاهرا قرار بود سرپرست تیم امید 

شوید.
میرشاد ماجدی صحبت کرده بود اما من 
دوست دارم کار فنی انجام بدهم. به ماجدی 
گفتم که اگر از لحاظ فنی صلاحیت دارم و مرا 
قبول دارید یکی از تیم های نوجوانان و جوانان را 
به من بدهیــد تا من هم بتوانم کار را با تیم های 

پایه شروع کنم!
 آیا تیم امید می تواند به المپیک صعود 

کند؟ 
کار سختی در پیش است. در مرحله دوم 
مسابقات مقدماتی، تیم ها به مراتب بهتر خواهند 
شد. بنابراین اگر قرار اســـت به المپیک صعود 
کنیم باید برای مرحله دوم برنامه ریزی دقیقی 
داشته باشیم تا بتوانیم با یک تیم آماده راهی 

المپیک شویم.

گفــتوگــو
جواد زرینچه:  
تیمملیامید
کارسختی

درپیشدارد!

تسنیم: حمید محرابی مدیرعامل باشگاه آلومینیوم اراک، 
درباره برتری آلومینیوم اراک مقابل پرسپولیس اظهارداشت: 
پیروزی به موقع و قاطعانه ای کسب کردیم. با لطف خدا، تلاش 
مربیان و عوامل باشگاه یکدلی خوبی در آلومینیوم ایجاد شده 
است و باید همین نتایج رقم بخورد. لطف خدا شامل حال ما شد 
و امیدوارم این روند ادامه داشته باشد. خداراشکر که توانستیم 
قدم کوچکی برای مردم اراک برداریم. مدیرعامل باشگاه 
آلومینیوم اراک در مورد افزایش انتظارات از شاگردان رسول 
خطیبی و اینکه آیا آنها ممکن است به سهمیه لیگ قهرمانان 
آسیا دست یابند یا خیر، تصریح کرد: ما در برنامه ریزی های 
خودمان به کم قانع نیستیم و می خواهیم کارهای بزرگ تری 

انجام دهیم، اما فصل دوم حضور در لیگ برتر را 
پشت سر می گذاریم و نمی خواهیم توقع 

مردم را افزایش دهیم. وی درباره اعتراض 
باشگاه پرسپولیس به حضور حدود 15۰ 
هوادار در ورزشگاه امام خمینی)ره( 
اراک بیان کرد: پرسپولیس و استقلال 
تیم های ریشه داری هستند و هواداران 

فوتبال برای این دو تیم، بیشتر از سایر 
تیم ها اهمیت دارند. افراد حاضر در 

ورزشگاه امام خمینی)ره( هواداران 
عادی نبودند؛ بلکه مدیرانی بودند 

که با همراهان خود به ورزشگاه 
آمدند. 

فوتبالداخلی

حسنروشن
کارشناس فوتبال 

سرمربی ماشین سازی در مورد آخرین شرایط تیم 
ماشین سازی تبریز پس از گذشته سه هفته از مسابقات لیگ 
دسته اول فوتبال کشور، اظهارداشت: شرایط مانند گذشته 
است. پنجره ها بازنشده و هیچ چیزی معلوم نیست. تعدادی 
از هواداران مقابل اداره ورزش و جوانان آذربایجان شرقی 
حاضر شدند و در مورد تیم با ایوب بهتاج صحبت کردند.. 
علیرضا اکبرپور افزود: مالک فعلی توانایی اداره تیم و پول 
ندارد. اکبرپور افزود: نمی دانم چرا با این تیم به این شکل رفتار 
شده؟ هیچ نظارتی وجود ندارد و هیچکس پاسخگو نیست. 

مدیرکل اداره ورزش و جوانان تلاش هایی داشته اما نمی دانم 
مالکیت چه اصراری دارد تیم را با این شکل جلو ببرد. آیا او 
می خواهد ماشین سازی را منحل کند؟! مالک باشگاه باید 
به تعهداتش عمل کند. از زمانی که آمده بیش از ۹۰ درصد 
تعهدات عملی نشده است. وی در خصوص اینکه آیا امیدی به 
بهبودی شرایط ماشین سازی دارد، عنوان کرد: امید من این 
است که محمدرضا زنوزی برگردد و امور تیم را در دست بگیرد. 
شاید نفرات دیگری باشند که توانایی دارند اما تنها کسی که 
می تواند مشکلات را برطرف کند، زنوزی است. مالکیت فعلی 

توانش را ندارد. اگر داشت تا به حال حداقل بخشی از مشکلات 
حل می شدند. گفتند ما در سوئیس نفر داریم و می توانیم کاری 
انجام بدهیم اما هنوز پنجره بسته است و ملزومات ابتدایی 
مانند البسه نیز تهیه نشده است. اکبرپور تصریح کرد:  ما در 
فوتبال مان اشخاص کمی را داریم که بتوانند از جیب شان 
خرج کنند. زنوزی 5۷ میلیارد تومان پرداخت کرد و پنجره 
تراکتور باز شد اما قدر این افراد را نمی دانیم. باید به آنها روحیه 
و انرژی بدهیم که برای سرمایه گذاری در فوتبال ترغیب شوند. 
هر کسی ممکن است اشتباهاتی داشته باشد اما باید مشاوره 
خوب بدهیم که به نفع فوتبال ما باشد. فوتبال آذربایجان شرقی 
می تواند جوانان خودش را تربیت و به تیم ملی معرفی کند. این 
نفرات باید حمایت شوند اما متاسفانه عده ای زیرآب می زنند و 

برای خودشیرینی آنها را از فوتبال دور می کنند.

علیرضا اکبرپور:

 برای خودشیرینی زیرآب »زنوزی« را می زنند 

     بازگشت 
مجتبی مقتدایی مدافع چپ باتجربه فصل گذشته نفت 
مسجدسلیمان که در فهرست نفرات مدنظر محمدرضا 
مهاجری قرار داشت پس از عدم امضای قرارداد با 
شهرخودرو، مذاکراتی را با نفت مسجدسلیمان داشت 

و  با نفتی ها قراردادش را به امضا رساند.

         مارادونا
باشگاه ناپولی در نظر دارد که ادای احترام ویژه ای در 
سالروز درگذشت دیه گومارادونا، اسطوره آرژانتینی، به 
او داشته باشد. این کیت در روز 28 نوامبر برای اولین بار 
مورد استفاده قرار می گیرد که سه روز پس از سالروز 

درگذشت مارادونا و روز بازی ناپولی برابر لاتزیو است.

            بدرقه 
مراسم بدرقه تیم فوتبال زنان شهرداری سیرجان برای 
حضور در رقابت های جام باشگاه های آسیا در هتل المپیک 
برگزار شد. در این مراسم، شهاب الدین عزیزی خادم، 
حیدر بهاروند و گلاره ناظمی حضور داشتند. عزیزی خادم 

برای تیم شهرداری سیرجان آرزوی موفقیت کرد.

ت
شــ

سنو
عک

فرصت 3 ماهه وزارت ورزش برای مشخص شدن وضعیت فدراسیون ها 

احساس وظیفه در نامزدهای کمیته ملی المپیک 
آرمان ملی: در حالی که بهمن ماه قرار است 
انتخابات کمیته ملی المپیک برگزار شود، 
هنوز برخی فدراسیون ها با سرپرست اداره 
می شوند ضمن اینکه انتخابات فدراسیون های 
دیگر نیز در پیش است. از طرف دیگر به نظر 
می رسد در این دوره شاهد رقابت جدی تری 

باشیم. 
 وضعیت فدراسیون ها 

کمیته ملی المپیک در حال حاضر اول 
بهمن ماه را به عنوان زمان برگزاری مجمع 
انتخاباتی خود مدنظر قرار داده است و تا آن 
زمان باید ریاست فدراسیون هایی که عضو 
این مجمع هستند، تعیین تکلیف شوند. برخی 
از فدراسیون ها اکنون بدون رئیس هستند 
و همچنان منتظرند که انتخاباتشان برگزار 
شود. تعدادی دیگر از فدراسیون ها هم پیش 
از برگزاری انتخابات کمیته ملی المپیک دوره 
ریاست شان به پایان می رسد. »ایسنا« در 
ادامه نوشت: هرچند که طبق اساسنامه، در 
صورت غیبت رئیس، هیات رئیسه فدراسیون 
می تواند یک عضو دیگر منتخب هیات رئیسه 
فدراسیون را به عنوان نماینده در مجمع کمیته 
ملی المپیک معرفی کند؛ اما  هفت عضو 
هیات اجرایی کمیته ملی المپیک از میان 
روسای فدراسیون هایی انتخاب می شوند 
که رشته هایشان  در بازی های المپیک 
حضور دارند. نکته این است در میان  این 
فدراسیون هایی که باید تا قبل از انتخابات 
کمیته تعیین تکلیف شوند، تعدادی رشته های 
مهم و المپیکی قرار دارند مانند تیراندازی، 
ژیمناستیک، شنا، تکواندو، بسکتبال و بوکس. 
بنابراین این انتظار هست که وزارت ورزش، 
ابتدا اساسنامه مشترک فدراسیون ها که  
ابهامات زیادی  دارد را تعیین تکلیف کند و 
سپس  انتخابات فدراسیون هایی که بدون 
رئیس هستند را برگزار کند. در ادامه هم 
انتخابات بقیه فدراسیون ها سرموعد برگزار 
شود تا فدراسیونی برای انتخابات کمیته ملی 
المپیک بدون رئیس نباشد. فدراسیون های 
عضو مجمع کمیته ملی المپیک که در حال 
حاضر رئیس ندارند: 1 - فدراسیون تیراندازی: 
دوره ریاست علی دادگر ۲1 تیر به پایان 
رسید. ۲ - فدراسیون ژیمناستیک: دوره 
ریاست زهرا اینچه درگاهی 1۹ تیر به پایان 

رسید. ۳ - فدراسیون اسکیت: دوره ریاست 
بهمن محمدرضایی 1۲ تیر به پایان رسید و 
اکنون فدراسیون با سرپرست اداره می شود. 
۴ - فدراسیون زورخانه ای: انتخابات آن 1۹ 
خرداد  برگزار شد، اما بعداز گذشت سه ماه 
با حکم دیوان عدالت اداری، این انتخابات 
باطل اعلام شد.  در ادامه فدراسیون هایی 
می رسد،  پایان  به  ریاستشان  دوره  که 
معرفیمی شوند. 1 - فدراسیون کوهنوردی  و 
ورزش های صعودی: پایان دوره در ۲۰ آذرماه. 
۲ - فدراسیون دانش  آموزی: پایان دوره در 
۲۲ آذرماه. ۳ - فدراسیون کبدی: پایان دوره 
در ۲5 آذرماه. ۴ - فدراسیون تکواندو: پایان 
دوره در ۲ دیماه. 5 - فدراسیون بوکس: پایان 
دوره در 5 دیماه. ۶ - فدراسیون شنا، شیرجه و 
واترپلو: پایان دوره در ۹ دیماه. ۷ - فدراسیون 
بسکتبال: پایان دوره در ۲۳ دیماه. ضمنا 
رئیس آکادمی ملی المپیک هم عضو مجمع 
است اما آکادمی  اکنون  با سرپرست اداره 
می شود و باید کمیته ملی المپیک تا پیش از 
برگزاری مجمع،  این مساله را تعیین تکلیف 

کند.
 صالحی امیری

سیدرضا صالحی امیری گفت: اگر احساس 
کنم حضور من در کمیته ضرورت دارد حتما 
حاضر می شوم اما اگر احساس کنم روندی 
که آغاز شده توسط عزیزان دیگر تداوم 
خواهد داشت قطعا اصراری برای ماندن در 
این کرسی ندارم. کمیته مسیر خود را پیدا 
کرده و قائم به شخص نیست به همین دلیل 

مساله اصلی تداوم مسیر است که می توان به 
همدلی، حل چالش های بین المللی از طریق 
گفتمان، توجه به پیشکسوتان و توسعه منابع 
ورزش اشاره کرد. ما برای المپیک 11۲ 
میلیارد تومان هزینه کردیم تا کاروان بدون 
دغدغه در المپیک شرکت کند. صالحی امیری 
در مورد عملکرد تیم ملی امید ایران افزود: 
باور دارم که این تیم با آغاز بسیار خوبی که 
داشته، این بار کام ملت را شیرین می کند. 
با فدراسیون هماهنگی کامل داریم. امید 
ما  با حضور آقای مهدوی کیا افزایش پیدا 
کرده است و امیدوارم این طلسم نزدیک نیم 
قرن شکسته خواهد شد. رئیس کمیته ملی 
المپیک در مورد بازی های آسیایی تصریح 
کرد: چندین جلسه کارشناسی بازی های 
آسیایی را برگزار  و سرپرست کاروان را 
انتخاب کرده ایم. از هفته آتی به صورت منظم 
جلسات ستاد با حضور همه کارشناسان 
ذیربط و نماینده وزارت ورزش تشکیل 
می شود. اینکه چقدر برای کاروان هزینه 
می کنیم و تعداد چند نفر هستند، هنوز به 
جمع بندی نرسیده ایم. صالحی امیری در مورد 
انتخاب لباس کاروان و جلوگیری از حواشی 
ایجاد شده در ماجرای لباس المپیک ادامه 
داد: در مورد لباس از برندهای معتبر داخلی 
طرح ها را می گیریم و آن را به رای مردم و 
جامعه می گذاریم و براساس رای مردم لباس 

را انتخاب کنیم .
 سجادی 

سرپرست کاروان ایران در المپیک ۲۰۲۰ 

توکیو به سوالی در مورد حضورش در انتخابات 
پیش روی کمیته ملی المپیک واکنش نشان 
داد. نصرا... سجادی در مورد نتایج ایران در 
المپیک توکیو گفت: نتایج ورزشکاران تحلیل 
و گزارشی آماده شده است که به ستاد عالی 
بازی های المپیک و پاراالمپیک فرستاده ایم. 
در اولین جلسه ای که ستاد تشکیل می دهد 
این گزارش مطرح می شود. او در مورد ارزیابی 
خود از نتایج ایران در المپیک توکیو افزود: با 
توجه به امکانات و کرونا و غیره در مجموع 
فکر می کنم عملکرد ما خوب بود. درواقع جزو 
دوره های خوب بود. او در پاسخ به این سوال 
که در اننتخابات کمیته ملی المپیک شرکت 
می کنید؟، گفت: هنوز زمان زیادی تا انتخابات 

باقی مانده است.
 علی آبادی 

رئیس پیشین کمیــــته ملی المپــــیک 
اظهارداشت: در انتخابات ریاست کمیته ملی 
المپیک نامزد نخواهم شد اما به هر کسی 
که منتخب مجمع شود، کمک خواهم کرد. 
محمد علی آبادی در حاشیه مراسم رونمایی 
از دستاوردهای تاریخ شفاهی ورزش ایران 
گفت: تاریخ شفاهی ایران بخشی از سابقه 
ملت ایران بوده تا ماندگار باشند. مردمان 
رنج کشیده و زحمت کشیده باید نام شان 
بین جوانان زنده باشد. او افزود: ورزش نیاز 
جوانان ماست و چیزی نیست که بشود از 
جوانان دریغ کرد. توده مردم از ورزش لذت 
می برند، بنابراین به سرمایه گذاری در منابع، 
زیرساخت ها و قهرمانی نیاز داریم. اگر این 
امور باهم انجام شود جای رشد خواهیم 
داشت. جایگاه چهارم یا پنجم بازی های 
آسیایی برای ما خوب نیست و باید به جایگاه 
سوم برسیم و باید برنامه ریزی شود تا در 
المپیک بین رتبه 1۲ تا 1۷ باشیم. رئیس 
سابق کمیته ملی المپیک در مورد انتخابات 
پیش روی این کمیته تصریح کرد: برای 
انتخابات ریاست کمیته ملی المپیک نامزد 
نخواهم شد اما به هرکسی که منتخب مجمع 
شود، کمک خواهم کرد. علی آبادی در مورد 
المپیک توکیو نیز گفت: نتایج المپیک توکیو 
برای کاروان ورزش ایران خوب بود اما ورزش 
در این چند سال آن طور که باید حمایت 

نشد. بالاخره ورزش نیاز به هزینه دارد.

پایان رأفت:  

پرسپولیس هیات مدیره اقتصادی و قوی می خواهد
پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: باید هیات مدیره 
قوی و اقتصادی به باشگاه پرسپولیس بیاید تا وضعیت را درست 

کند زیرا با این روند در ادامه فصل هم مشکلات زیادی داریم.
 شکست 

پایان رأفت در مورد شکست یک بــر صفـــر تیم فوتبال 
پرسپولیس مقـــابل آلــــومینیوم اظهارداشت: خود یحیی 
گل محمدی هم اشاره کرد بچه ها خوب نبودند. از طرفی باید 
به رسول خطیبی و بازیکنانش که فوق العاده خوب بودند هم 

تبریک بگویم. پرسپولیس در این  سال ها در انتقال توپ 
جزو تیم های مطرح حتی در سطح آسیا بوده و سریع 
توپ را از دفاع به حمله انتقال می دهد اما در دیدار 
با آلومینیوم تیم حریف این کار را انجام داد. مهاجم 
اسبق پرسپولیس عنوان کرد: در کل بازی خوبی از تیم 

پرسپولیس ندیدیم. شاید مسائل زیادی وجود دارد 
که ما در جریانش نیستیم. سرمربی، کادرفنی 

و سرپرست تیم این مسائل را بهتر می دانند. 
باید صبر کنیم و ببینیم در آینده وضعیت 
تیم چه می شود. ان شاءا... فکری اساسی 

برای پرسپولیس کنند تا با اقتدار کارش را ادامه بدهد.
 صحبت های یحیی 

رأفت درخصوص اظهارات یحیی گل محمدی پس از بازی 
با آلومینیوم توضیح داد: مشکلات پرسپولیس به یکی دو سال 
اخیر نیست و مشکلات متعددی که شاید در تیم های دیگر هم 
باشد گریبان این تیم را گرفته است. از لحاظ زیرساخت، منابع 
مالی و... مسائل زیادی وجود دارد. این تیم نیاز به جذب بازیکنان 
جدید دارد اما در ایران دیگر بازیکنی نمانده و همه بازیکنان 
خوب جذب شده اند. باید یکی دو بازیکن خارجی در 
پست های مدنظر گل محمدی به پرسپولیس بیایند. 
این امر هم مستلزم بازشدن پنجره ای است که اکنون 
بسته است. وی ادامه داد: از طرفی پرسپولیس نیاز 
به هیات مدیره بسیار قوی و توانمند آن هم نه برای 
شش ماه یا یکسال بلکه برای چندین سال 
دارد. باید افرادی را انتخاب کنند که 
ضمن بلدبودن مدیریت، خاک خورده 
فوتبال باشند. در کنار این افراد هم 
باید نفرات اقتصادی به کار گرفته 

شوند تا به تیم کمک شود. باید افرادی به عضویت هیات مدیره 
دربیایند که هواداران و پرسپولیسی ها وی را قبول داشته باشند 
و با آنها بتوان خانواده خوبی تشکیل داد تا در ادامه فصل باهم  

به خوبی کار کنند.
 عملکرد ضعیف 

رأفت درخصوص دلیل عملکرد ضعیف بازیکنانی مثل 
مهدی ترابی، میلاد سرلک و سیامک نعمتی در بازی های اخیر 
پرسپولیس توضیح داد: بازیکنان تیم مشکلات زیادی دارند. 
این نفرات هم به عنوان ستارگان تیم در سال های اخیر برای 
پرسپولیس زحمات زیادی کشیده و عالی کار کرده اند. شاید یک 
بازی روز بازیکن نیست و تیم حریف با دوندگی زیاد خود تاکتیک 
 تان را خنثی کند. شرایط پرسپولیس را همه می دانند. مشکلات 
مالی و روحی هم وجود دارد و در فوتبال فقط نباید مسائل فنی را 
دید. وی افزود: به عنوان یک بازیکن که اکنون مربی هستم باید 
واقعیات را هم ببینم. صددرصد بازیکنان پرسپولیس مشکل 
روحی و روانی دارند. قطعا ترابی، سرلک و نعمتی از لحاظ فنی 

خیلی بالاتر و توانمند تر از این هستند. سیدجلال 
حسینی با این سن و سال ۹۰ دقیقه پرتلاش ظاهر 
می شود اما این مسائل آنها را هم اذیت می کند. 
باید هیات مدیره قوی و اقتصادی به باشگاه بیاید 
تا وضعیت را درست کند زیرا با این روند در ادامه 

فصل هم مشکلات زیادی داریم. 
خـــبر


